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Abstract (en)
The device (1) has a container (2) retained inside an outer shell (3), and forms a housing to receive a cosmetic product (P), where the shell is made
of a transparent material. The shell has a transverse window (13) in which an outer lateral annular indentation (12) of the container is engaged to
retain the container in the shell, where the window is formed via a neck (28) of the shell. An opaque closure (4) is retained on the container for
closing the container, and has a skirt (8) masking the window in assembled position on the container.

Abstract (fr)
Dispositif (1) de conditionnement d'un produit comportant une coque externe (3), un récipient (2) formant au moins un logement apte a recevoir
le produit, ce récipient étant retenu a l'intérieur de la coque externe, et un organe de fermeture (4) apte a étre retenu sur le récipient pour obturer
ce dernier, caractérisé en ce que la coque externe comporte une fenétre traversante (13) formée au travers d'un col (28) de la coque externe dans
laquelle vient s'engager un décrochement latéral extérieur (12) du récipient de maniere a retenir le récipient dans la coque externe.
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